
Proces-verbal
al dezbaterilor publice ale proiectelor de decizie,preconizate pentru şedinţa ordinară a Consiliului

raional din luna octombrie 2022

29.09.22 
ora 10°°

în incinta 
Consiliului raional

Au participat: Vladimir Izman,vicepreşedintele raionului 
Maria Jimbei, secretarul Consiliului raional.
A.Vinari, şef IMSP CS Dubăsari 
Mamulat, medic de familie OMF Doroţcaia
L. Petică, medic de familie OMF. Pîrîta
M. Scrob, medic de familie OMF. Pîrîta
G.Sandu,administratorul 1P „Incubatorul de Afaceri,raionul Dubăsari.”
E.Nicolaev, şefSCGCDT
Z.Siriţanu, specialist principal SCGCDT
O.Loghinov, Şef Secţie administrare şi elaborarea bugetului, DEBF 

A.Terentiev, specialist principal DÎG 
A.Berzan, specialist superior SASP,

alţi specialişti din cadrul aparatului preşedintelui raionului, subdiviziunilor Consiliului raional.

La fel, la dezbaterile publice au fost invitaţi:
Asociaţia obştească „INDIGO”(preşedinte, Grigoriev Sergiu)
Centrul de justiţie socială „ECHITATE”(preşedinte, Zugravu Maria)
Reprezentantul Centrului de sănătate Criuleni, medicul ftiziopulmonolog, CovalciucNicolae.

Ordinea de zi:

1. Cu privire la activitatea IP„ Incubatorul de Afaceri raionul Dubăsari” în anul 2021 şi 
sarcinile prioritare pentru anul 2022.
Raportor: Galina Sandu , administrat or IARD.

2. Cu privire la realizarea Programului teritorial de control şi profdaxie a tuberculozei 
pentru anii 2017-2021 şi aprobarea Programului teritorial de răspuns la tuberculoză 
pentru anii 2022-2025
Raportor .Aurelia Vinari, şefIMSP Centrul de sănătate Dubăsari

3. Cu privire la realizarea Programului raional de acţiuni în domeniul eficienţei 
energetice pentru anul 2020-2021, Sectorul clădiri publice.
Raportor: Zinaida Sireţanu, specialist principal, SCGCDT

S-A EXAMINAT:

1. Cu privire la activitatea IP „ Incubatorul de Afaceri raionul Dubăsari” în anul 2021 şi sarcinile 
prioritare pentru anul 2022.
Propuneri sau obiecţii la proiectul de decizie n-au fost înaintate



S-A EXAMINAT:

2. Cu privire la realizarea Programului teritorial de control şi profilaxie a tuberculozei pentru anii 
2017-2021 şi aprobarea Programului teritorial de răspuns la tuberculoză pentru anii 2022-2025. 
în dezbaterea proiectului de decizie,atât raportorul, cât şi medicii de familie prezenţi au înaintat 
popunerea privind identificarea unui spaţiu în clădirea CR pentru instalarea unui aparat 
Renghen,pentru investigarea persoanelor din grupurile de risc,care nu dispun de mijloace 
financiare,dar nici nu au posibilitate de a se deplasa la CS Criuleni în acest scop,la momment fiind 
susţinuţi doar de AO „AFI” din Anenii Noi.

S-A EXAMINAT:

3. Cu privire la realizarea Programului raional de acţiuni în domeniul eficienţei energetice pentru 
anul 2020-2021, Sectorul clădiri publice

în procesul de dezbatere a proiectului s-a menţionat necesitatea instituirii unei funcţii de manager 
energetic, care ar fi responsabil nu doar de Sectorul clădiri publice, dar de toate domeniile.

Proiectele de decizii cu propunerile expuse şi cele care pot parveni prin telefon, sau în scris de la 
invitaţi şi alte persoane cointeresate, vor fi înaintate spre examinare comisiilor de specialitate ale 
CR.

Secretarul Consiliului raional Maria JIMBEI


